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Protokoll STYM2 
Sammanträde med GFS styrelse 2023/2024  
 
Datum: 29 september 2023 
Tid:  13.00-16.00 
Plats: Eva Wibergs rum, Studenternas Hus 
Närvarande:  Gabriella Näslund, GFS ordförande 
  Romina Houshmand, GFS vice ordförande  
  Sofia Börjesson Rintala, ledamot Chalmers Studentkår   
  Joel Dahlman Zakrisson, suppleant Chalmers Studentkår  
  Klara Johansson, ledamot Handelshögskolans i Göteborgs studentkår  
  Elin Nordin, ledamot Sahlgrenska Akademins Studentkår  
  Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren  
  Ella Olausson, ledamot Göta studentkår  

 

§ 1 Preliminärer  
 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 
  Gabriella Näslund öppnar mötet 13:02. 
  Mötes anses behörigt utlyst. 
 

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer 
Presidiet föreslår  

   Gabriella Näslund till mötesordförande  
   Ella Olausson som mötessekreterare 
   Romina Houshmand som justeringsperson 
   Sofia Börjesson Rintala som justeringsperson 
    
  Mötet godkänner presidiets förslag av mötesfunktionärer. 
 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 
  Mötet godkänner föredragningslistan. 
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§ 1.4 Föregående mötesprotokoll   Bilaga 1 
Ändring i protokoll från förgående mötesprotokoll ‘§2.4 Rapport 
från kårerna’ står det att Saks lokalen flyttas till Natrium där det 
egentligen ska så att det är NATSEK via Göta studentkår. 

 

Mötet godkänner förgående mötesprotokoll med ovanstående 
redaktionell ändring. 

 

§ 1.5 Mötets offentlighet  
  Mötet godkänner offentlighet. 
 

§ 1.6  Mötets beslutsmässighet  
  Mötet anser att mötet är beslutsmässigt. 
 

§ 2 Rapporter 
 

§ 2.1 Rapport från GFS presidium  Bilaga 2 
Föredragande: Presidiet 

Gabriella Näslund föredrar rapporten med tillägg att i 
Exploateringsnämnden kom det ett yrkande från Moderaterna, 
Demokraterna och Liberalerna som handlar om en inventering av 
studentbostäderna som ligger i ‘backloggen’ för att sedan göra en 
plan på hur man kan gå vidare med dessa. 
 
Efter publiceringen av SFS bostadsrapport har GFS blivit 
kontaktade av både Göteborgsposten (GP) samt Sveriges Television 
(SVT) för intervjuer angående Göteborgs rödmarkering i rapporten. 

 
  Mötet öppnar upp för frågor. 

 

§ 2.2 Presidiebeslut   
Inget presidiebeslut har förekommit. 

  Mötet lämnar punkten. 
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§ 2.3 Rapport från kårerna 
Fördragande: Respektive kår  
HHGS 
Klara rapporterar om att HHGS har planerat in en strategihelg för 
omstrukturering av fokusområden där ett av de valda 
fokusområdena är inkludering via evenemang. De planerar även tre 
arbetsmarknadsmässor, en HHGS vecka samt en hälsovecka för att 
informera studenter om psykisk hälsa. 
 
Konst 

Miriam meddelar att Konstkåren nu har en komplett kår där alla 
sektioner har kompletta styrelser med SAMOs och SHAMOs, samt 
har det tillsatts en speciell kommitté för att hantera svåra eller 
besvärliga situationer mellan studenter och lärare 
Dock är ett av fokusområdena att informera deras medlemmar och 
studenterna mer om vad kåren gör. Miriam deltog även på mötet 
med Folkhälsomyndigheten angående en informationskampanj om 
studenters psykiska hälsa. 
 
Chalmers 
Sofia och Joel berättar att deras verksamhetsplan och budget nu är 
klubbad och kan därmed komma i gång med det strategiska. Sedan 
har Chalmers planerat en flytt från Lindholmen campus till 
Johannebergs campus, vilket kommer att påbörjas någon gång 
inom den snara framtiden. Joel och Sofia var även på plats i 
Stockholm för en workshop angående regeringsuppdraget till 
Boverket. 
 
Göta studentkår 
Ella rapporterar om att insparken nu är slut och att det vardagliga 
arbetet till större del har kommit igång där Göta bland annat har 
lanserat dess rapport om lärarledd tid. Fokusområden under den 
senaste tiden har varit Internationalisering och inkludering, AI samt 
var på ett möte med Hyresgästföreningen. 
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SAKS 
Elin meddelar att Saks ska ha en utbildning för alla förtroendevalda 
i utskott, råd, kommittéer etc för att ge de så bra förutsättningar 
som möjligt och därmed engagemanget. Åsiktsdokumentet har 
även uppdaterats angående AI frågan. Det har tagits beslut om att 
prata lite extra om studenthälsa på kårpresentationer och informera 
om Canvassidan som finns tillgänglig samt en lunchföreläsning om 
psykisk hälsa. 

 

§ 2.4 Övriga rapporter   
 
§ 2.4.1  Rapport från Folkuniversitet  Bilaga 3a 

Anna Ruus och Emma Henning föredrar rapporten och öppnar 
upp för frågor.  

 
§ 2.4.2  Rapport från GSF AB  Bilaga 3b 

Mikael Gyllenhammar föredrar rapporten muntligt och öppnar för 
frågor. 

 
§ 2.4.3 Rapport från RISH  Bilaga 3c 

Gabriella Näslund föredrar punkten där frågorna kommer föras 
vidare till studentrepresentanterna. 

 
§ 2.4.4 Rapport från SGS Studentbostäder  Bilaga 3d 

Andreas Ruus föredrar rapporten och öppnar upp för frågor. 
 
 § 2.4.5          Rapport från Fysiken                                                       Bilaga 3e 
  Romina Houshmand föredrar punkten och öppnar upp 

för frågor. 
 

     Paus  
Mötets ordförande förklarar mötet ajournerat 14:34.  

  
Mötets ordförande förklara mötet åter öppnat 14:45.  
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§ 3 Beslutsärenden 
§ 3.1 Fastställande av per capsulam-beslut  Bilaga 4 
  Styrelsen beslutar 

att styrelsen ska fastställa per capsulam-beslutet att välja Gabriella 
Näslund till suppleant i Folkuniversitet Västs styrelse till och med 
2023-12-31. 

 

§ 3.2 Valberedning  Bilaga 5 
  Styrelsen beslutar  

att välja Ella Olausson, Miriam Ståhlgren och Sofia Börjesson 
Rintala till Valberedningen för verksamhetsåret 23/24. 

 

§ 4 Diskussionsärenden 
 

§ 4.1 Kalendarium & tema för diskussionsworkshops Bilaga 6 
Gabriella Näslund föredrar handlingen och öppnar upp för 
diskussion. 
 

Efter diskussion har styrelse kommit fram till att första temat blir 
bostäder och åsiktsdokumentet, det andra temat blir 
kommunikation och gemensamma event, det tredje temat är 
uppstarten av Studentforum VGR, och tredje temat blir Göteborgs 
åsikter. Det sista femte temat hålls öppen för att kunna anpassas. 
 
Styrelse reviderar tiderna för workshoparna: 
DW 1 – 17 oktober, klockan 11:00-13:00, på Chalmers studentkår 
med tema bostäder och åsiktsdokumentet. 
DW 2 – 20 november, klockan 13:00-15:00, på Konstkåren med 
tema kommunikation och gemensamma evenemang. 

DW 3 – 20 februari, klockan 10:00-12:00, på HHGS med tema 
Studentforum VGR. 
DW 4 – 26 mars, klockan 10:00-12:00, på Göta studentkår med 
tema Göteborgs åsikter. 
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DW 5 – 24 april, klockan 10:00-12:00, på Saks med tema som 
bestäms framöver. 

 

§ 4.2 Återrapportering från studentrepresentanter Bilaga 7 
Gabriella föredrar handlingen och öppnar upp för diskussion. 

 
  Styrelsen beslutar 

att anta en uppdaterad arbetsordning efter beslut enligt alternativ 
1. 

 

§ 4.3 Studentpolitisk påverkansgrupp  Bilaga 8 
  Föredragande: Romina Houshmand 

Romina Houshmand föredrar handlingen och öppnar upp för 
diskussion. 

 
Styrelsen vill att påverkansgruppens beskrivning och arbetsordning 
ska förtydliga och konkretiseras angående hur det skulle fungera i 
realiteten och ta upp detta igen på GFS STYM3. 

 

§ 4.4 Behandla ev frågor om årsredovisningen 22/23 Bilaga 9 
Gabriella Näslund föredrar handlingen och öppnar upp för 
diskussion. 

 
  Inga frågor uppkom. 
 

§ 5 Avslutning 
 

§ 5.1 Övriga frågor 
  Inga övriga frågor uppkom. 
 

§ 5.2 Nästa möte 
  8 november 14.00-17.00 i Eva Wibergs rum, Studenternas Hus. 
 

§ 5.3 Mötesutvärdering 
  Vi går varvet runt med en kort mötesutvärdering. 
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§ 5.4 Mötets avslutande 
  Mötes avslutades 15:57.
 


